
Protokoll   från    PRO   ÄRLA-STENKVISTA    styrelsemöte   onsdagen     
den   8   september   2021   kl.   10.00    Plats:   Hemma   hos   Annika   och   Börje   Sturesson     

  
Närvarande:    Börje   Sturesson,   Annika   Sturesson,   Mona   Andersson,   Bengt   Andersson,   Jan-Olof   
Karlsson,   Hannele   Alström,   Nisse   Fält   samt   Sven   Svensson.   

  

§1.   Mötets   öppnande.   
Ordförande   Börje   Sturesson   öppnade   mötet   och   hälsade   alla   varmt   välkomna.     
  

§2.   Godkännande   av   dagordningen .   
  Mötet   godkände   dagordningen   i   befintligt   skick.   
  

§3.   Val   av   justerare.   
  Till   att   justera   dagens   protokoll   valdes   Annika   Sturesson.   

  
  

§4.   Ekonomisk   rapport.   
-Kassören   rapporterade   att   vår   ekonomi   är   god.   Vi   har   fått   information/ersättning   från   PRO   riks   att   vi   
har   196   medlemmar   men   enligt   medlemsansvarige   Annika   har   vi   för   närvarande   208   st.   medlemmar   
inklusive   de   2   st.   nya   sedan   förra   mötet.   
-Styrelsen   hade   en   givande   diskussion   kring   vår   goda   ekonomi   som   i   stort   beror   på   Coronaläget   då   våra   
aktiviteter   legat   på   en   väldigt   låg   nivå   beroende   på   restriktioner   och   smittorisken   resulterade   i   att   
styrelsen   beslutade    att   som   målsättning   skall   våra   månadsmöten   vara   avgiftsfria   året   ut   och   att   
styrelsen   står   för   förtäring   och   planerad   underhållning.   
-De   ekonomiska   rapporterna   finns   att   se   på   vår   egen   hemsida.   

  
    

§5.   Nya   medlemmar.     
  Medlemsansvariga   Annika   meddelade   att   vi   fått   två   nya   medlemmar   samt   att   några   har   lämnat   vår   
förening   och   vi   har   i   dag   208   medlemmar.   

  
  

§6.   Skrivelser.   
-En   motion   från   PRO   distriktet   om   en   skrivelse   från   Liberalerna   om   att   pensionärer   skall   kunna   välja   
fritt   boende   lämnar   styrelsen   utan   åtgärd.   
-En   inbjudan   om   utbildning   på   ”Hjördisutbildning”   ang.   PROs   hemsida   lämnas   också   utan   åtgärd   då   vi   
anser   att   kompetensen   finns   inom   styrelsen.   

  
    

§7.   Rapporter .   
-Hannele   rapporterade   att   KPR   kommer   att   bli   aktuellt   igen   och   att   styrelsen   anser   att   denna   grupp   är   
mycket   viktigt   då   vi   har   möjlighet   att   påverka   mycket   av   det   som   beslutas   av   kommunen.   
-Sillunchen   blev   mycket   uppskattad   av   våra   medlemmar.   49   stycken   av   50   möjliga   gäster   (beroende   på   
gällande   restriktioner   var   gränsen   satt   till   50   personer)     



-Pizzaträffen   onsdagen   den   1   september   kom   15   personer   och   som   vanligt   en   trevlig   och   enkel   
sammankomst.   

§8.   Reserapport .     
-   Mona   rapporterade   att   34   hade   anmält   sig   till   Ålandsresan   den   22   september,   vilket   var   de   platser   vi   i   
Ärla   hade   blivit   tilldelade.   
-   BBR   väntar   på   att   få   komma   igång   och   Börje   och   resegruppen   ser   fram   emot   att   få   erbjuda   flera   
attraktiva   resmål   under   hösten.     

    

§9.   Studierapport.   
-   Hannele   rapporterade   att   ”Skapande   händer”   har   startat   i   Åsborgen   med   nio   deltagare   men   flera   väntas  
komma   med.   
-   Sven   informerade   om   att   Cirklarna   Snickeri/slöjd   har   startat   igen   samt   att   matlagning   för   ”gubbar”   
kommer   i   gång   den   30   september.   Deltagarna   har   enats   om   att   dessa   cirklar   körs   i   egen   regi   utan   ABF.    
-   Hannele   informerade   om   att   ABF   har   utbildning   för   cirkelledare   om   bland   annat   nya   regler   om   
studieplan   etc.   som   numera   är   obligatoriska   för   cirklar   hur   de   skall   utformas   och   genomföras.   
  

§10.   Nya   frågor .     
Höstens   program.   Septembermötet   den   29   kan   vi   ”genomföra   som   vanligt”   då   restriktionerna   då   upphör.   
För   underhållningen   svarar   Lennart   Johansson   från   Flen.   
Styrelsen   beslutade    att   dels   annonsera   i   god   tid   samt   även   ge   ut   ett   Nyhetsbrev   om   hur   vi   ser   på   
kommande   aktiviteter.   

  
  

§11.   Kommande   möten .   
-Det   som   är   aktuellt   är   således   månadsträffen   den   29   september.   (Se   ovan)   
-Pizzaträff   som   vanligt   onsdagen   den   6   oktober.   
  

§12.   Nästa   styrelsemöte .     
Beslutades    till   onsdagen   den   13   oktober   kl.10.00   i   Pingstkyrkans   lokaler   i   Ärla.   
  

§13.   Avslutning .   
Ordförande   Börje   Sturesson   tackade   alla   för   en   givande   sammankomst   och   övriga   i   styrelsen   framförde   
ett   varmt   tack   till   värdparet   Annika   och   Börje   då   vi   förutom   god   förplägnad   även   fick   tillfälle   att   
”inspektera”   deras   nya   hem   nu   när   de   har   blivit   ”stadsbor”.   

  
.   

  

Sekreterare                 Ordförande   

  

   Sven   Svensson                   Börje   Sturesson     

  

   Justeras     



_____________________________     
   Annika   Sturesson     






